



Shaoyuan Xu

Beijing, Shanghai, Hangzhou, Shenzhen

+86 10 8534 7563

shaoyuan.xu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Capital reduction, winding up and bankruptcy

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Xu commenced his professional career in July 2016 at Galaxy Internet Group Co., Ltd. as an investment manager, where he was engaged in equity investment and focused on investment research and industry advisory in the TMT and real estate sectors, thereby building cross-sector investment logic and industry resources. In October 2018, he joined Zhonghong Shengtai Enterprise Restructuring Advisory (Beijing) Co., Ltd. as vice president, where he led the end-to-end management of complex bankruptcy reorganization and debt relief projects, coordinating creditors, debtors, judicial authorities and various intermediary parties and developed differentiated solutions that balanced the interests of all stakeholders. In May 2026, Mr. Xu joined Han Kun Law Offices, where he currently serves as counsel.

Mr. Xu specializes in bankruptcy reorganization and liquidation, debt relief and out-of-court restructuring, non-performing asset disposal, and real estate project revitalization. He has in-depth understanding and extensive practical experience in restructuring of distressed enterprises, multi-party interest coordination, introduction of strategic investors, and asset disposal and revitalization. His clients span trust companies, banks, asset management companies, and publicly listed companies, and his project experience covers manufacturing, energy, consumer goods, environmental protection, and other industries.

EDUCATION

Mr. Xu graduated from Renmin University of China in 2016 with a master's degree in Business Administration.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese



许绍原

北京、上海、杭州、深圳

+86 10 8534 7563

shaoyuan.xu@hankunlaw.com

业务领域

- 减资、清算和破产

工作经历

许绍原先生于 2016 年 7 月至 2018 年 5 月期间在星河互联集团有限公司担任投资经理，从事股权投资工作，专注于 TMT、地产等领域的投资研判与行业咨询，积累了跨赛道的投研逻辑与产业资源；其后于 2018 年 10 月加入中泓晟泰企业重整顾问（北京）有限公司，担任副总经理，主导复杂破产重整及债务纾困类项目的全流程推进，牵头协调债权人、债务人、司法机构及各方中介资源，兼顾多方利益拟定差异化解决方案；许先生于 2026 年 5 月加入北京市汉坤律师事务所，现为该所顾问律师。

许先生专长于破产重整与清算、债务纾困与庭外重组、不良资产处置及房地产项目盘活等业务领域，对重大困境企业重组、多方利益协调、战略投资人引入及资产盘活处置具有深入的了解和丰富的实务经验。许先生服务的客户涵盖信托机构、银行、资产管理公司及上市公司等各类市场主体，所涉项目覆盖制造业、能源、消费、环保等多个行业。

教育背景

许先生 2016 年毕业于中国人民大学，获工商管理专业硕士研究生学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文